
Dz-07.0021.8.2017 

Protokół nr 35/2017 

z XXXV sesji Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec 

odbytej 29 sierpnia 2017 r. w siedzibie Rady przy ul. Prusa 18 w Krakowie 

 

Sesję prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec Szczęsny 

Filipiak. Wzięli w niej udział członkowie Rady Dzielnicy VII według załączonej listy 

obecności oraz mieszkańcy. 

Ad. 1. 

O godzinie 18.00, po przywitaniu zebranych oraz po stwierdzeniu obecności 16 członków 

Rady, co wobec składu Rady liczącego 21 osób stanowi kworum wystarczające do 

podejmowania prawomocnych uchwał, przewodniczący otworzył XXXV sesję Rady 

Dzielnicy VII Zwierzyniec. 

Ad. 2. 

Przewodniczący przedstawił projekt porządku obrad, który wszyscy członkowie Rady 

otrzymali pocztą elektroniczną wraz z projektami uchwał. Poinformował również, że 

wpłynęło siedem wniosków o wprowadzenie do porządku obrad projektów uchwał, 

przedłożonych w terminie krótszym niż 8 dni przed sesją i spełniających warunek określony 

w § 29 ust. 2 Statutu Dzielnicy VII. Wnioski dotyczyły projektów uchwał według druków: 

327, 328, 329, 330, 331, 332, 333. Członkowie Rady otrzymali w/w projekty pocztą 

elektroniczną. Wobec braku innych zgłoszeń w sprawie zmian porządku obrad, 

przewodniczący poddał ww. wnioski kolejno pod głosowanie. 

Wyniki głosowań w sprawie wprowadzenia do porządku obrad projektów uchwał: 

projekt uchwały według druku nr 327 – jednomyślnie, 16 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 328 – jednomyślnie, 16 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 329 – jednomyślnie, 17 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 330 – 17 głosów za, 1 przeciw, 0 wstrzymujących się, 

projekt uchwały według druku nr 331 – jednomyślnie, 18 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 332 – jednomyślnie, 17 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 333 – jednomyślnie, 18 głosów za. 

Zgodnie ze Statutem Rady Dzielnicy VII projekt wraz z wprowadzonymi zmianami stanowi 

porządek obrad sesji. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXIV sesji Rady Dzielnicy VII, odbytej w dniu 11 lipca 2017 

roku. 

4. Projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa i do Rady Miasta 

Krakowa dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej 

i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę 

Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 2018-2019 – projektodawca Zarząd 

(druk nr 324-autopoprawka). 



5. Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2018 – projektodawca Zarząd (druk nr 325-

autopoprawka). 

6. Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2017 – projektodawca Zarząd (druk nr 

326). 

7. Projekt uchwały w sprawie montażu słupków blokujących U-12c uniemożliwiających 

parkowanie na chodniku przy skrzyżowaniu ul. Senatorskiej z ul. Kościuszki – 

projektodawca Komisja Infrastruktury i Lokalnych Inicjatyw Inwestycyjnych (druk nr 

327). 

8. Projekt uchwały w sprawie montażu słupków blokujących U-12c uniemożliwiających 

parkowanie na zwężonych fragmentach chodnika przy al. Focha w rejonie Szpitala 

Specjalistycznego im. J. Dietla – projektodawca Komisja Infrastruktury i Lokalnych 

Inicjatyw Inwestycyjnych (druk nr 328). 

9. Projekt uchwały w sprawie zabezpieczenia środków na realizację miejskiego programu 

budowy chodników – projektodawca Grupa Członków Rady (druk nr 329). 

10. Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy „Plac Monteskiusza” terenowi pomiędzy 

Muzeum narodowym, a budynkiem dawnego Hotelu „Cracovia” - projektodawca Grupa 

Członków Rady (druk nr 330). 

11. Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej ustalenia warunków zabudowy dla 

zamierzenia inwestycyjnego w rejonie ulic Podłużna – Pylna w Krakowie (pismo znak: 

AU-02-7.6730.2.1148.2016.RKB z dnia 09.08.2017 – projektodawca Zarząd (druk nr 

331). 

12. Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian organizacji ruchu na terenie Półwsia 

Zwierzynieckiego – projektodawca Zarząd (druk nr 332). 

13. Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej nadania imienia Samorządowemu 

Przedszkolu nr 76 w Krakowie – projektodawca Zarząd (druk nr 333). 

14. Oświadczenia i komunikaty. 

W trakcie ustalania porządku obrad na salę przybyło czworo kolejnych członków Rady 

Dzielnicy. 

W związku z obecnością na sali licznej grupy mieszkańców zainteresowanych projektem 

uchwały w sprawie wprowadzenia zmian organizacji ruchu na terenie Półwsia 

Zwierzynieckiego, przewodniczący Szczęsny Filipiak zaproponował, aby w pierwszej 

kolejności zając się procedowaniem 12. punktu porządku obrad. 

Propozycja przewodniczącego została przyjęta w drodze aklamacji. 

Ad. 12. 

Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian organizacji ruchu na terenie Półwsia 

Zwierzynieckiego zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. Poinformował on 

również, że wpłynęły trzy poprawki do projektu, autorstwa: Szczęsnego Filipiaka, Pawła 

Kowalskiego i Jerzego Mileja. 

Poprawka Szczęsnego Filipiaka: 

W § 1 dopisuje się kolejny punkt o treści: 



 zmiana odcinka ul. Senatorskiej z dwukierunkowego na jednokierunkowy zgodny 

z kierunkiem pozostałej części ulicy, czyli od ul. Dunin-Wąsowicza do ul. Kościuszki. 

W uzasadnieniu dopisuje się następujące zdanie: 

Wprowadzenie ruchu jednokierunkowego na całej ul. Senatorskiej znacząco zmniejszy 

natężenie ruchu „tranzytowego”, który od lat wytworzył się w przebiegu ulic Komorowskiego, 

Senatorskiej i Kraszewskiego, na co najmniej trzy różne połączenia, co docelowo powinno 

rozłożyć ruch pojazdów bardziej równomiernie pomiędzy ulice tego obszaru. 

Poprawka Jerzego Mileja: 

1. Wprowadzić ruch dwukierunkowy na ul. Mlaskotów na odcinku od ulicy Salwatorskiej do 

wjazdu do garaży – Mlaskotów 4b, z jednoczesnym postawieniem znaku D4a – droga bez 

przejazdu. 

2. Umieścić na ulicy Senatorskiej po stronie prawej od ulicy Filareckiej i ulicy 

Kraszewskiego tabliczki dotyczącej 30-minutowego parkowania pojazdów (tabliczka 

o identycznej treści jak po stronie lewej). 

Poprawka Pawła Kowalskiego: 

W § 1 odnośnik pierwszy zastępuje się treścią: 

Wnioskuje się o wprowadzenie następujących zmian w organizacji ruchu na terenie Półwsia 

Zwierzynieckiego: 

 na ulicy Salwatorskiej wprowadza się jeden kierunek ruchu od ul. Prusa w kierunku 

ul. Mlaskotów; pozostały układ komunikacyjny na ul. Mlaskotów, Fałata, Prusa, 

pozostawia się bez zmian. 

Odnośnik nr 2 pozostaje jak w projekcie uchwały przygotowanym przez Zarząd Rady 

Dzielnicy VII. 

W dyskusji udział wzięli: Jakub Markowski, Szczęsny Filipiak, Jerzy Milej, Krzysztof 

Kwarciak, Paweł Kowalski, Julia Mach, Andrzej Hawranek, Andrzej Maria Hawranek oraz 

kilkoro mieszkańców. 

Andrzej Maria-Hawranek zgłosił wniosek formalny o odrzucenie projektu uchwały. Nikt nie 

wyraził poparcia dla wniosku formalnego, natomiast z głosem przeciw wnioskowi wystąpił 

Krzysztof Kwarciak. 

W głosowaniu za wnioskiem formalnym oddano 2 głosy, przeciw – 13, 5 osób wstrzymało się 

od głosu, co oznacza że wniosek został odrzucony. 

W dalszej części dyskusji udział wzięli: Paweł Kowalski, Marcin Kapusta, Andrzej Maria 

Hawranek, Julia Mach, Szczęsny Filipiak, Łukasz Filipiak, mieszkańcy. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak, podsumowując dotychczasową dyskusję, zaproponował 

dalszy sposób procedowania projektu uchwały, co spotkało się z poparciem członków Rady. 

Zgodnie z propozycją przewodniczącego dotychczas zgłoszone poprawki zostały wycofane, 

a pod głosowanie poddane zostały kolejne dwie zgłoszone poprawki, autorstwa Szczęsnego 

Filipiaka. 

Poprawka 1., w brzmieniu: 

W § 1 wykreśla się pierwszy punkt o treści: 

Odwrócenie aktualnie obowiązującego kierunku ruchu na ul. Fałata (na odcinku od ul. Prusa 

do ul. Mlaskotów) oraz na ul. Mlaskotów (na odcinku od ul. Fałata do ul. Salwatorskiej) 



została poddana pod głosowanie i przyjęta stosunkiem głosów: 17 za, 0 przeciw, 

1 wstrzymujący się. 

Poprawka 2., w brzemieniu: 

W § 1 dopisuje się zdanie: 

 wprowadzenie ruchu dwukierunkowego na ul. Salwatorskiej na odcinku od ul. Prusa do 

ul. Mlaskotów”, 

a w uzasadnieniu dopisuje się kolejne zdanie: 

Radni oraz mieszkańcy mają świadomość, ze w związku z pozostawieniem odcinka 

dwukierunkowego zostaną usunięte miejsca postojowe. 

została poddana pod głosowanie i przyjęta jednomyślnie – 18 głosami za. 

Uchwała w sprawie wprowadzenia zmian organizacji ruchu na terenie Półwsia 

Zwierzynieckiego została podjęta stosunkiem głosów: 17 za, 0 przeciw, 2 wstrzymujące się 

(Uchwała nr XXXV/316/2017).  

Ad. 3. 

Szczęsny Filipiak poinformował, że do protokołu z XXXIV sesji Rady Dzielnicy VII, która 

odbyła się w dniu 21 lipca 2017 r., nie zgłoszono wniosków o sprostowanie, co jest 

równoznaczne z jego przyjęciem. 

o godz. 19.45 przewodniczący ogłosił 5-minutowa przerwę. 

Po wznowieniu obrad Rada przystąpiła do procedowania kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 4. 

Projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa i do Rady Miasta 

Krakowa dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej prognozy Finansowej i Wieloletniego 

Planu Inwestycyjnego zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII 

Zwierzyniec do realizacji w latach 2018-2019 zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny 

Filipiak. 

W dyskusji głos zabrał Krzysztof Kwarciak. 

Uchwała w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa i do Rady Miasta Krakowa 

dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu 

Inwestycyjnego zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec 

do realizacji w latach 2018-2019 została podjęta jednomyślnie – 19 głosami za (Uchwała nr 

XXXV/317/2017). 

Ad. 5. 

Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2018 zreferował w imieniu projektodawcy Krzysztof 

Jakubowski. 

W dyskusji głos zabrała Marzena Garzeł. 

Uchwała w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2018 została podjęta jednomyślnie – 18 głosami za 

(Uchwała nr XXXV/318/2017). 

Ad. 6. 



Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2017 zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny 

Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Uchwała w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2017 została podjęta jednomyślnie – 19 głosami za 

(Uchwała nr XXXV/319/2017). 

Ad. 7. 

Projekt uchwały w sprawie montażu słupków blokujących U-12c uniemożliwiających 

parkowanie na chodniku przy skrzyżowaniu ul. Senatorskiej z ul. Kościuszki w związku 

z nieobecnością wyznaczonego referenta przedstawił Szczęsny Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Uchwała w sprawie montażu słupków blokujących U-12c uniemożliwiających parkowanie na 

chodniku przy skrzyżowaniu ul. Senatorskiej z ul. Kościuszki została podjęta jednomyślnie – 

19 głosami za (Uchwała nr XXXV/320/2017). 

Ad. 8. 

Projekt uchwały w sprawie montażu słupków blokujących U-12c uniemożliwiających 

parkowanie na zwężonych fragmentach chodnika przy al. Focha w rejonie Szpitala 

Specjalistycznego im. J. Dietla w związku z nieobecnością wyznaczonego referenta 

przedstawił Szczęsny Filipiak. Poinformował on również, że do projektu została zgłoszona 

poprawka autorstwa Magdaleny Mardyły, w brzmieniu: 

Do uzasadnienia dopisuje się następujące zdanie: W związku z planowanymi zmianami 

dotyczącymi parkowania na al. Focha, tj. wprowadzeniem możliwości parkowania na jezdni, 

przedmiotowy wniosek będzie bezzasadny. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał poprawkę pod głosowanie. 

Poprawka Magdaleny Mardyły została przyjęta stosunkiem głosów: 17 za, 0 przeciw, 

2 wstrzymujące się. 

Uchwała w sprawie montażu słupków blokujących U-12c uniemożliwiających parkowanie na 

zwężonych fragmentach chodnika przy al. Focha w rejonie Szpitala Specjalistycznego 

im. J. Dietla została podjęta jednomyślnie – 17 głosami za (Uchwała nr XXXV/321/2017). 

Ad. 9. 

Projekt uchwały w sprawie zabezpieczenia środków na realizację miejskiego programu 

budowy chodników zreferował w imieniu projektodawcy Krzysztof Kwarciak. 

W dyskusji głos zabrali Tomasz Meus i Szczęsny Filipiak. 

Uchwała w sprawie zabezpieczenia środków na realizację miejskiego programu budowy 

chodników została podjęta jednomyślnie  - 18 głosami za (Uchwała nr XXXV/322/2017). 

Ad. 10. 

Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy „Plac Monteskiusza” terenowi pomiędzy Muzeum 

narodowym, a budynkiem dawnego Hotelu „Cracovia” zreferował w imieniu projektodawcy 

Krzysztof Kwarciak. Zgłosił on również wniosek formalny o odesłanie projektu do 

projektodawcy, celem przeprowadzenia konsultacji społecznych i uzyskania opinii innych 

instytucji. 

Za wnioskiem opowiedział się Łukasz Filipiak, przeciwko wnioskowi – Tomasz Meus. 



Wniosek został poddany pod głosowanie i przyjęty stosunkiem głosów: 18 za, 1 przeciw, 

0 wstrzymujących się. 

Ad. 11. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej ustalenia warunków zabudowy dla zamierzenia 

inwestycyjnego w rejonie ulic Podłużna – Pylna w Krakowie (pismo znak: AU-02-

7.6730.2.1148.2016.RKB z dnia 09.08.2017 zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny 

Filipiak. 

W dyskusji głos zabrali Julia Mach i Łukasz Filipiak. 

Uchwała w sprawie opinii dotyczącej ustalenia warunków zabudowy dla zamierzenia 

inwestycyjnego w rejonie ulic Podłużna – Pylna w Krakowie (pismo znak: AU-02-

7.6730.2.1148.2016.RKB z dnia 09.08.2017 została podjęta stosunkiem głosów: 18 za, 

0 przeciw, 1 wstrzymujący się (Uchwała nr XXXV/323/2017). 

Ad. 13. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej nadania imienia Samorządowemu Przedszkolu 

nr 76 w Krakowie zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji głos zabrali Julia Mach i Jakub Markowski. 

Szczęsny Filipiak zgłosił wniosek formalny o odesłanie projektu do projektodawcy, celem 

wystąpienia do dyrektora Przedszkola o dodatkowe informacje. 

Wniosek został poddany pod głosowanie i przyjęty stosunkiem głosów: 17 za, 0 przeciw, 

1 wstrzymujący się. 

Ad. 14. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak zreferował przebieg wydarzeń oraz korespondencji 

toczącej się w związku z Uchwałą nr XXXIV/314/2017 Rady Dzielnicy VII z dnia 

11.07.2017 w sprawie wniosku o włączenie przedstawicieli Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec 

w prace związane z ogłoszeniem pisemnego przetargu nieograniczonego na oddanie 

w użytkowanie na czas oznaczony na okres 40 lat nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Miejskiej Kraków, położonej przy ul. Królowej Jadwigi 220, zabudowanej budynkiem 

strzelnicy garnizonowej. 

W dyskusji po wypowiedzi przewodniczącego udział wzięli: Krzysztof Jakubowski, Julia 

Mach, Maciej Straż, Łukasz Filipiak. Szczęsny Filipiak zaproponował, aby osobami, które 

przewodniczący komisji przetargowej będzie mógł ewentualnie doprosić do prac komisji 

z głosem doradczym (zgodnie z pismem z dnia 24.08.2017) byli Krzysztof Jakubowski 

i Witold Górny. Paweł Kowalski zaproponował kandydaturę Krzysztofa Kwarciaka, który 

jednak odmówił. Propozycja przewodniczącego Szczęsnego Filipiaka została przyjęta 

w drodze aklamacji. Uchwałę w tej sprawie podejmie Zarząd Dzielnicy. 

Ponadto przewodniczący Szczęsny Filipiak: 

 poinformował, że do Dzielnicy wpłynęła kopia protestu mieszkańców w sprawie zmiany 

ruchu drogowego w obrębie ulic: Fałata, Mlaskotów, Prusa, Salwatorska; postulaty te 

zostały przedstawione podczas dzisiejszej sesji przy procedowaniu uchwały w sprawie 

zmian organizacji ruchu na terenie Półwsia Zwierzynieckiego i znalazły się ostatecznie 

w treści uchwały, 

 poinformował, że Zarząd Budynków Komunalnych przychylił się do propozycji Rady 

Dzielnicy w sprawie rozszerzenia zakresu przetargu celowego na wynajem lokalu 



użytkowego przy ul. Kościuszki 18 w Krakowie, poprzez dopisanie jako preferencyjnej 

działalności w przedmiotowym lokalu księgarni bądź antykwariatu, 

 zwrócił się do radnych o wypełnienie w miarę możliwości ankiety przesłanej przez 

studentkę UE, poświęconej analizie funkcjonowania rad dzielnic w Krakowie 

z perspektywy radnych, 

 poinformował o rozstrzygnięciu przetargu na druk „Kuriera Zwierzynieckiego” na lata 

2017-2019, 

 przekazał zaproszenie Rady Dzielnicy XIV na dożynki w dniu 3 września br., 

 zaapelował do zebranych o zastanowienie się na sposobem poprawy sytuacji mieszkańców 

ul. Kraszewskiego, związanej z nasilonym ruchem tranzytowym przez Półwsie 

Zwierzynieckie. 

Jan Dziura-Bartkiewicz podziękował Pani Marzenie Garzeł za pomoc w organizacji pikniku 

w Olszanicy. 

Po wypowiedzi Jana Dziury-Bartkiewicza odbyła się dyskusja na temat braku komunikacji 

pomiędzy członkami Rady, w wyniku której ustalono, że zostanie założona zamknięta grupa 

na Facebooku, w której będą przekazywane ważne komunikaty. Zajmie się tym Pan Krzysztof 

Kwarciak. 

Marzena Garzeł przekazała podziękowanie od mieszkańców ul. Kosmowskiej oraz 

kierownictwa ośrodka „Tabun” za wykonanie nakładki na jezdni ul. Kosmowskiej. 

Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący o godz. 20.45 zamknął sesję. 

  

 

 

Protokołowała:        Przewodniczący Rady i Zarządu  

                Dzielnicy VII Zwierzyniec 

Grażyna Rojek                                

  

Szczęsny Filipiak 


